
書院聚會——聯合書院劇社演出  
College Assembly – Drama Performance of the College Drama Club 

書院於 2017 年 1 月 17 日假大學邵逸夫堂舉行書院聚會，由聯合書院劇

社演出話劇《逆進化》。此劇於 2016 年 11 月 2 日舉行的中大戲劇比賽

中奪得四個奬項，包括優異導演、優異音樂/音樂效果、優異佈景設計及

優異服裝設計。 

The College Assembly – Drama Performance was held on 17 January 
2017 at the Sir Run Run Shaw Hall. The Drama Club performed the 
drama De-evolution, which earned four awards, including Outstanding 
Director, Outstanding Music and Sound Effects, Outstanding Set Design 
and Outstanding Costume Design Awards at the CUHK Drama 
Competition on 2 November 2016. 

本院校友安翹有限公司董事長冼應全先生（80/地理；右二）於 2017 年 
1 月 13 日獲香港優質顧客服務協會頒發十大中小型企業優質顧客服務大
獎 2016 。安翹有限公司早前亦於 2016 年 12 月 13 日獲香港工商業獎 
——顧客服務獎。本院同仁謹致賀忱！ 

College alumnus, Mr Sin Ying-chuen (80/OGEO; 2
nd

 right), received the 
2016 Top 10 SME Customer Service Excellence Award from Hong Kong 
Association for Customer Service Excellence on 13 January 2017. 
Antonhill Company Limited also received the 2016 Hong Kong Awards 
for Industries – Customer Service Award on 13 December 2016. Our 
warmest congratulations to Mr Sin! 

本院校友獲頒顧客服務大獎 
College Alumnus Received Customer Service Award 

本院成員獲國家科技獎 
College Member Honoured with National Award 
本院眼科及視覺科學學系彭志培教授憑參與的「視網膜疾病基因致病機制研究及防治應用推廣」項目，於 2017 年 
1 月 9 日舉行的 2016 年度國家科學技術獎勵大會上，獲頒國家科學技術進步獎二等獎。本院同仁謹致賀忱！ 

College member, Professor Pang Chi-pui of Department of Ophthalmology and Visual Sciences, was awarded State 
Scientific and Technological Progress Award Second-class Award at the 2016 State Science and Technology 
Awards ceremony held on 9 January 2017, with the project Investigation of the Pathogenicity of Retinal Disease 
Genes and Promotion of Its Application in Disease Treatment and Prevention. Our warmest congratulations to 
Professor Pang! 

本院成員系統工程與工程管理學系蒙美玲教授(左三)獲國際口語溝通 
學會評選為 2016 年會士，肯定她對多語言、多模態人機互動及語言 
學習科技之卓越貢獻。蒙教授更憑其科研成果及與 IBM 建立的夥伴關
係，獲頒 2016 年 IBM 教授獎。本院同仁謹致賀忱！ 

College member, Professor Helen M L Meng of Department of Systems 
Engineering and Engineering Management (3rd left), was elected as 
Fellow of the International Speech Communication Association in 2016, 
in recognition for her contributions to multilingual, multimodal human-computer interaction and language-learning 
technologies. Professor Meng also won the IBM Faculty Award 2016 in recognition of her contributions to research 
and of her fruitful partnership with IBM. Our warmest congratulations to Professor Meng! 

本院成員屢獲殊榮 
College Member Received Fellowship and Award 

聯合書院劇社的導演及編劇在座談會作分享。 
The director and editor of the College Drama Club held a 
sharing session at the forum. 


